
Medborgarförslag 

 

Mitt namn är Lars Kjerrström och jag är kassör i Getbergets vägförening. Vid föreningens årsstämma 

fick jag i uppdrag att till kommunen inkomma med medborgarförslag för gång och cykelväg mellan 

Getbergsvägen och gångvägen vid Furuhäll. 

Fastigheterna på Getberget och Notholmen har nått en ålder när generationsskiften har börjat äga 

rum. Många fastigheter har barn som förutom att komma till skolan vill kunna umgås med sina 

kompisar på fritiden. Alla kontakter och aktiviteter nås via Kalmarleden där det finns gång och 

cykelväg.  Idag finns inga möjligheter att komma upp till Kalmarleden utan att behöva gå eller cykla 

på den ofta hårt trafikerade Råbyleden, där bilarnas hastighet dessutom ofta är hög. Att gå den 

oupplysta skogsvägen bredvid reningsverket är vintertid en övning som inga barn vill göra. Detta 

förutom att det är en lång omväg om man vill komma upp på Kalmarleden.  

Vi är medvetna om att detta även är en fråga om finansiering och prioritering från kommunens sida. 

Men med beaktande av den risk som områdets barn blir utsatta för tycker vi att detta borde vara en 

prioriterad investering.  

Mellan Knivsta och Vassunda har man byggt en gång och cykelväg som, så vitt jag vet, bekostats med 

andra medel än kommunens balansräkning. Kanske värt att höra med Knivsta kommen för att få tips 

om hjälp med finansieringen? 

Förslagsställare 

Lars Kjerrström 

 

 

 




